
 

,Z Á P I S 

z 19. zasedání obecního zastupitelstva Prostřední Bečva 

konaného dne 3. března 2022, od 16.00 hodin 

 

ZAHÁJENÍ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 

 

   Devatenácté zasedání zastupitelstva obce Prostřední Bečva bylo zahájeno v 16.00 hodin 

starostou obce Ing. Radimem Gálikem. (dále starosta).  

   Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se zákonem. Pozvánky byly 

zastupitelům doručeny nejméně týden před zasedáním. Současně byla pozvánka zveřejněna na 

úřední desce obecního úřadu Prostřední Bečva v souladu se zákonem na dobu nejméně 7 dní, 

a to od 24. 3. 2022 do 3. 3. 2022 a zveřejněna na elektronické desce. 

   Starosta z prezenční listiny (příloha 1) přítomných členů zastupitelstva konstatoval, že 

přítomno je 9 členů zastupitelstva (z celkového počtu 11 všech členů zastupitelstva), takže 

zastupitelstvo je usnášení schopné. 

Omluven: Ing. Mikulenka Jan, Bc. Křenek Petr 

Pozdní příchod: 0 

Dřívější odchod: 0 

Na zasedání zastupitelstva nebyli hosté 

    

 

URČENÍ OVĚŘOVATELŮ A ZAPISOVATELE 

 

   Starosta navrhl určit ověřovateli zápisu: Mgr. Juříčková Zdenka, Barabáš Vlastimil, členové 

návrhové komise: Ing. Žitník Radek, Vránová Jana a zapisovatelku paní Radomilu 

Kantorovou, pracovnici obecního úřadu. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva určuje ověřovateli zápisu: Mgr. Juříčková Zdenka, 

Barabáš Vlastimil, členové návrhové komise: Ing. Žitník Radek, Vránová Jana a 

zapisovatelku paní Radomilu Kantorovou, pracovnici obecního úřadu. 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 1 bylo schváleno  

 

 

SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

 

Starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. Před hlasováním dal 

starosta možnost vyjádřit se přítomným. K návrhu programu nebyly vzneseny návrhy na 

doplnění. Starosta dal hlasovat o návrhu programu. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje následující program 19. zasedání: 

1. Kontrola plnění usnesení z předešlého zasedání zastupitelstva 

2. Plnění příjmů a výdajů za rok 2021 

3. Rozpočtové opatření č. 4 pro rok 2021 

4. Návrh rozpočtu obce na rok 2022 

5. Informace o činnosti Kempu pod Pustevnami 

6. Výstavba 5G vysílače na Červenci 



 

7. Investiční akce 

8. Nákup a prodej pozemků 

9. Pronájem bufetu v Sokolovně 

10. Různé  

 

Výsledek hlasování: Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 2 bylo schváleno 

 

 

BOD I. PLNĚNÍ USNESENÍ Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ 

Informovala místostarostka 

 

- Uloženo místostarostce - vymalovat společné prostory domu služeb - splněno  

- Uloženo místostarostce – oprava pomníku II. sv. války – částečně, objednána schránka 

na svíčky, horní část pomníku až za příznivějšího počasí 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí plnění usnesení z minulého zasedání 

Usnesení č. 3 bylo vzato na vědomí 

 

 

BOD II. PLNĚNÍ PŘÍJMŮ A VÝDAJŮ ZA 01-12/2021 

informoval starosta: (příloha 2). 

 

Plnění příjmů a výdajů   

Příjmy 66.966.533,82 

Výdaje: 68.017.040,57 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí plnění příjmů a výdajů za rok 2021 

Usnesení č.  4 bylo vzato na vědomí 

 

 

BOD III. ROZPOČTOVÉ OPATŘENÍ Č. 4 PRO ROK 2021 

Informovala účetní (příloha č.3) 

 

Stodůlka: částka na silnice? Odpověď: částka byla na opravy, údržbu, ale nerealizovalo se 

vše, nečerpalo 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje rozpočtové opatření č. 4 pro rok 2021 

Výsledek hlasování: Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.  5 bylo schváleno 

 

 

BOD IV. NÁVRH ROZPOČTU NA ROK 2022 

Informoval starosta (příloha č.4) 

 

Stodůlka:  



 

- možnost napojení SDH na kanalizaci, stávající jímka nevyhovuje. Odpověď: přidá se 

do rozpočtu 

- oprava vstupních schodů do zbrojnice. Odpověď: přidá se do návrhu rozpočtu 

 

Starosta:  

- žádost myslivců o navýšení prostředků na nákup mulčovače, na neudržované plochy. 

Žádost byla už na minulém zasedání – 132 tis + 30 příspěvek 

Bc. Uhlářova: nedá se používat obecní technika? Odpověď je velká, a nepoužije se do 

nepřístupných míst.  

Starosta: navýšení se zanese do návrhu rozpočtu 

 

- žádost farnosti kostela o finanční příspěvek na nákup tepelného čerpadlo na vytápění 

prostor. Náklady jsou cca 1 mil. Kč.  

 

Starosta:  návrhy na výši příspěvku 

Bc. Uhlářova. Příspěvky z Olomouce, sbírky, dary atd. Odpověď: bude, ale je to pořád málo. 

Stodůlka: kostel je náš, v naší obci, měli bychom přispět, těch 30%, co chybí (300 tis) 

Vránová:  navrhuji 200 tis. Kč 

Bc. Uhlářova: kolik chtějí, dala bych 150 tis. Kč? Odpověď: není uvedeno.  

Starosta: budeme hlasovat o posledním návrhu: 150.000,- Kč – 2 hlasy pro 

                7 hlasů se zdrželo 

Starosta: druhý návrh 200.000,- Kč – 6 hlasů pro 

       1 hlas proti 

      2 hlasy se zdržely 

 

Starosta: třetí návrh 300.000,- Kč – 2 hlasy pro 

                         4 hlasy proti 

              3 hlasy se zdržely 

 

Starosta: příspěvek pro kostel – 200.000,- Kč – zanese se do návrhu rozpočtu 

 

Ing. Žitník: bude se opravovat zvonička – svépomocí. Byl by možný nějaký příspěvek z obce 

opravu? Zvonička se postaví celá nová, je v havarijním stavu. Má asi 100 let. Odpověď: určitě 

obec vypomůže se stavbou 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje návrh rozpočtu na rok 2022 

Výsledek hlasování: Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.  6 bylo schváleno 

 

Starosta: s projednáváním rozpočtu souvisí také rozpočet sociálního fondu (příloha č. 5) 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje návrh rozpočtu sociálního fondu na 2022 

Výsledek hlasování: Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 



 

Usnesení č.  7 bylo schváleno 

 

Starosta: střednědobý výhled na roky 2023-2025 (příloha č. 6) 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje návrh střednědobého výhledu rozpočtu na 

roky 2023-2025 

Výsledek hlasování: Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.  8 bylo schváleno 

 

BOD V. INFORMACE O ČINNOSTI KEMPUPOD PUSTEVNAMI 

Informoval starosta (příloha č. 7,8,9) 

 

Starosta: v loňském roce bylo hospodaření v plusu. Obsazenost byla celkem velká.  

Stodůlka:  

- počítají se do toho všechny opravy a rekonstrukce? Odpověď: nepočítají, protože to je 

obecní budova 

- Ukrajince neplánujete ubytovat? Odpověď: v dalším bodě programu 

Bc. Uhlářova: co dělají zaměstnanci v zimě? Odpověď: opravy, úklid, údržba a vedení řeší 

propagaci a obsazenost na sezónu. Snažíme se obsadit týdenními pobyty, hlavně se zaměřit na 

školy a školky 

 

Starosta: musíme se zabývat také opravou budovy, zjistit, zda má cenu zateplovat celý objekt, 

i dřevěnou část. Náklady budou. Plánujeme nové rozvaděče pro karavany, chodníky kolem 

venkovní kuchyňky a u bufetu, atd. Postupně se bude opravovat. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informace o hospodaření kempu pod 

Pustevnami 

Usnesení č.  9 bylo vzato na vědomí 

 

 

BOD VI. VÝSTAVBA 5G VYSÍLAČE NA ČERVENCI 
Informoval starosta 

 

Firma Cetim chce postavit 5g vysílač na Červenci, ne přímo vrchol. Původně nad RD 288, 

nedohodli se s Lesy ČR. Na dotaz vyřešit to jako stavbu rozhledny – odpověď, už se nedělá, 

nejsou finance. Vysílač by měl pokrýt Kněhyně, popř. část Bacova. Velikost cca 8x8m, výška 

40m, 16m základna. Chodí se jen na dohled, je to bezúdržbové. Vypořádání – kupní smlouva, 

nebo nájemní smlouva na 30 let. Návrh – nájemní smlouva je lepší, neprodávat pozemek (184 

m2). 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informaci o plánované výstavbě 5G 

vysílače na Červenci 

Usnesení č.  10 bylo vzato na vědomí 



 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva ukládá starostovi jednat o ceně za nájem pozemku pro 

tento vysílač 

Výsledek hlasování: Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.  11  bylo uloženo 

 

 

BOD VII. INVESTIČNÍ AKCE 
Informoval starosta 

 

CYKLOCHODNÍK SKOKAN 

Není možná domluva s panem Bartkem, majitelem nemovitosti pod Zolou. Cyklochodník se 

ho dotýká v jednom místě. Navrhli jsme mu vodovod, peníze. Je to část pozemku u mostu, 

sjet z mostu na cestu. Vše mu bylo vysvětleno. Možnost domluvit se s ŘSZK – posunout 

zábradlí na mostu. Problém s udržitelností a se zárukou. Udržitelnost už padla, záruku budou 

zjišťovat.  

Ing. Žitník: pokud by se jednalo o záruku, můžu zařídit. 

Starosta: pokud bude ŘSZK souhlasit, uděláme to v původním znění i s tím jeho vjezdem na 

pozemek. Řešení - přerušit a přesunout na levou stranu cesty. Bylo by to pro cyklisty náročné. 

Pokud pojednou nahoru, nebude problém přecházet, ale při jízdě shora to bude problém. 

Místostarostka: přerušení dojde před odbočkou na Kolářku 

Ing. Žitník: většina lidí potřebuje chodník na pravé straně 

 

TRAKTOR, NÁVĚS, ČELNÍ NAKLADČ  

(příloha č. 10) 

Koupili jsme díky dotacím traktor Kubota z PGRLF. Museli jsme vozidlo pojistit. Vznikly 

bohužel dvě pojistné smlouvy. Musíme znovu schválit dodatek k úvěrové smlouvě a dvě 

zástavní smlouvy. Po splacení úvěru bude traktor náš. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje uzavření: 

• Dodatku č. 1 ke Smlouvě o investičním úvěru v rámci programu Investiční úvěry Lesnictví 

č. 2058032261 ze dne 13.7.2021, a to dle jeho návrhu, který je přílohou zápisu z jednání 

zastupitelstva,  

• Zástavní smlouvy k pohledávkám z pojistného plnění č. 2058032261-3 (dále jen jako 

„Zástavní smlouva k pojistnému plnění“), a to dle jejího návrhu, který je přílohou zápisu 

z jednání zastupitelstva, na základě, které obec zřizuje ve prospěch PGRLF k zajištění 

pohledávky PGRLF ze Smlouvy o úvěru, zástavní právo k pohledávkám z pojistného 

plnění, a to za podmínek dále uvedených v Zástavní smlouvě k pojistnému plnění.  

• Zástavní smlouvy k pohledávkám z pojistného plnění č. 2058032261-3a (dále jen jako 

„Zástavní smlouva k pojistnému plnění“), a to dle jejího návrhu, který je přílohou zápisu 

z jednání zastupitelstva, na základě které obec zřizuje ve prospěch PGRLF k zajištění 

pohledávky PGRLF ze Smlouvy o úvěru, zástavní právo k pohledávkám z pojistného 

plnění, a to za podmínek dále uvedených v Zástavní smlouvě k pojistnému plnění  

• Zastupitelstvo pověřuje starostu Obce Prostřední Bečva podpisem všech výše uvedených 

smluv, jejichž uzavření schválilo tímto usnesením 

Výsledek hlasování: Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 



 

Usnesení č.  12  bylo schváleno  
 

 

 

VODOVOD 

Prodloužení vodovodu v Kněhyních, zapojila se i horní Bečva, pro své občany. Délka 

vodovodu 2,5 km 

 

CHODNÍK NA NOVOU 

Probíhá výběrové řízení, nabídky do 14. 3. 2022 

 

DOTACE NA OPRAVY CEST PO KŮROVCOVÉ KALAMITĚ, CESTA STŘED K OÚ 

Uspěli jsme, je schváleno 

 

REKUPERACE ZŠ A MŠ, KOTLE 

Uspěli jsme, vybrán dodavatel, čekáme až na konec lhůty na odvolání proti výsledku zakázek. 

MŠ otevřena první 3 týdny, ale pouze Kněhyně, během prázdnin se udělá rekuperace a kotle 

během září, mimo topnou sezónu 

 

PARKOVIŠTĚ U OBCE, PUMPTRACK 

Schváleny obě dotace, mělo by se realizovat na jaře.  

Fárek: parkoviště bude jen povrch nebo i čárování, bude placené? Odpověď: řešíme pokladnu 

na dobrovolné placení, má více možností. Parkoviště je potřebné na léto pro biotop. Přes zimu 

je hodně využívané.  

 

FOTBALOVÉ HŘIŠTĚ 

Žádost uspěla. Vše si budou realizovat fotbalisti 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informace o investičních akcích 

Usnesení č.  13 bylo vzato na vědomí 

 

 

BOD VIII. NÁKUP A PRODEJ POZEMKŮ 
Informovala místostarostka 

 

- Při stavbě nové cyklostezky došlo k přeložení vedení a vznikly dva nové pozemky, 

které chceme koupit. Je ještě jeden, majitel nechce prodat, budeme vyřizovat věcné 

břemeno. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje nákup pozemků parc. č. 38/11, 38/12, k.ú. 

Prostředí Bečva dle GP 3013-456/2021 o celkové rozloze 75 m2 za cenu 60 Kč / 1 m2, 

celkově 4 500 Kč  

Výsledek hlasování: Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.  14 bylo schváleno 



 

 

Starosta: 

SÚS požádala o směnu několika pozemků. Tím by se podařilo pozemky zarovnat. Bude se to 

řešit směnnou, kupní smlouvy by trvaly dlouho. Obec cestářům 3109/8-10, cestáři obci 32/3, 

34/4-5, celkem 207 m2,  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informace o plánované směně pozemků 

se Správou a údržbou silnic 

Výsledek hlasování: Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.  15 bylo vzato na vědomí 

 

 

BOD IX. PRONÁJEM BUFETU SOKOLOVNA 
Informoval starosta 

 

Nájem bufetu v sokolovně loni skončil. Vyhlásili jsme záměr na pronájem – nikdo se 

nepřihlásil. Letos byl vyhlášen další záměr – přihlásilo se FK Prostřední Bečva, jako jediní 

zájemci. 

Bufet budou mít otevřený na fotbaly, na zábavy a další akce. Nebude otevřen stále. Jsem pro, 

aby to užívali, o trvalý nájem není zájem. Měli by platit nájem. Navrhuji 500-1000,- Kč. 

Bc. Uhlářova: navrhuji 1500,- 

Stodůlka: ta výše by byla měsíčně nebo ročně? Odpověď: měsíčně. 

Fárek: zařízení tam zůstalo? Odpověď: předchozí nájemce to měl propůjčené od pivovaru, 

budou si to přebírat, ale to si musí vyřešit sami 

Hlasování – nájem 1000,- Kč  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje pronájem bufetu v budově Sokolovny FK 

Prostřední Bečva, z. s. za částku 1000 Kč/měsíčně  

Výsledek hlasování: Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.  16 bylo schváleno 

 

 

BOD X.  RŮZNÉ 
 

Starosta: 

- UKRAJINA – navrhuji poslat na ověřený účet dar pro Ukrajinu ve výši 50.000,- Kč na 

pomoc uprchlíkům v souvislosti s válkou na Ukrajině. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje finanční dar na konto „Člověk v tísni“ ve výši 

50.000,- Kč na Ukrajinu  

Výsledek hlasování: Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.  17 bylo schváleno 

 

- Kemp – obrací se na nás firmy, občané, že tu mají ukrajinské pracovníky a potřebovali 

by ubytovat jejich rodiny. Mohli bychom nabídnout kemp, musí se vyjádřit 



 

zastupitelstvo. Některé firmy a nabízí za ubytování pro své pracovníky peníze. 

Prozatím bychom ubytovali v kempu na nějakou dobu. 

Místostarostka: už se daří ubytovávat do soukromí, mají kontakty, ale to je teprve 

začátek, bude toho více a lidé se nebudou mít na koho obrátit. Celostátně je poptávání 

po hromadném ubytování 

Ing. Žitník: opravdu jen pro matky s dětmi, aby se tu nedostaly nějaké pochybné 

existence. Stane se, že se nabídky zneužijí 

Starosta: určitě první vyjdeme vstříc těm, kdo tu pracují 

Stodůlka: bude to krátkodobé řešení? Odpověď: to nikdo prozatím neví 

Bc. Uhlářová: u nás by to mělo být do sezóny, ale co potom s nimi 

Starosta: vyčlení se patro a tam mohou být delší dobu 

Ing. Žitník: co teď v zimě, chatky se nemohou použít. V Hlavní budově je někdo 

trvale? Jak s jídlem. Odpověď: jedná se jen o hlavní budovu, chatky jsou na sezónu. 

Můžeme poskytnout jedno patro. Všichni se musí hlásit na cizinecké policii. Jídlo 

zajišťuje charita a Úřad práce 

Bc.Uhlářová: kolik je to míst? Odpověď: cca 40 lidí 

Stodůlka: musí se zaregistrovat a rekreanti informovat, že tam jsou Ukrajinci 

Místostarostka: musíme říct, jedno patro trvale a do května celou budovu. Odpověď: 

můžeme poskytnou na dva-tři měsíce celou budovu 

Starosta: můžeme nabídnout také auta od hasičů ke svozu uprchlíků z hranic 

Stodůlka: určitě nabídnou hasiči střed i své auto 

  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje bezplatné ubytování v kempu pod Pustevnami 

pro uprchlíky v plném rozsahu v budově do 31. 5. 2022, a dále pouze jedno patro, a 

poskytnutí dopravního vozidla SDH Kněhyně pro přepravu uprchlíků  

Výsledek hlasování: Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.  18 bylo schváleno 

 

- ŽÁDOST OBCE HORNÍ BEČVA o zvýhodnění parkovného na Pustevnách pro 

občany Horní Bečvy 

Vránová: jsem pro, jsou také postiženi zvýšenou dopravou 

Ing.Žitník: poskytovala obec volňásky pro některé občany z obce? Odpověď: teď jsme 

zavedli cca 5 kusů, ale pouze pro děti, které trénují na Pustevnách – běžkařské oddíly. 

Je to na SPZ 

Barabáš: povolíme Horní Bečvě a potom i Dolní Bečva, Hutisko? 

Bc.Uhlářová: určitě bych Horní Bečvě povolila za polovinu. Část Kněhyňanům je 

z Horní Bečvy. Odpověď: povolil bych, ale ne takovou slevu, jakou mají naši občané. 

Ing.Žitník: jak to bude fungovat, to budou ukazovat občanku? Odpověď: tak jako 

místní, musí za parkovišťákem, ukáže občanku a ten mu vyťuká slevu. Potom může jít 

zaplatit přes pokladnu 

Fárek: navrhuji tak jako naši občané, nebo 50 Kč. 

 

Hlasování – sleva 50 Kč – 1 hlas pro 

             6 hlasů proti 

           2 hlasy zdržení 

Hlasování – sleva 50% - 8 hlasů pro 

        1 hlas proti 

 

Návrh usnesení: 



 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje slevu ve výši 50% na parkovišti Pustevny pro 

občany Horní Bečvy  

Výsledek hlasování: Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.  19 bylo schváleno 

 

- ROZŠÍŘENÍ PLYNOVODU. Je to nová přípojka na plyn, vodu a kanál k nové hale, 

kterou chceme stavět. Půjde se přes cizí pozemky. Bude to plynovod - přípojka k hale. 

Plynárny to zrealizují, my uděláme projekt.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje smlouvu o podmínkách napojení, o spolupráci 

a součinnosti při realizaci plynárenského zařízení a o smlouvě budoucí nájemní č. 

1000016025/2022/4000243257 

Výsledek hlasování: Pro 7  Proti 0   Zdrželi se 2 

Usnesení č.  20 bylo schváleno 

 

- PROJEKT MIKROREGIONU ROŽNOVSKO (příloha č. 11) – v rámci předcházení 

odpadů se pořídily vratné kelímky a myčka.  MRR bude kelímky pořizovat a dá nám 

je do zápůjčky na dobu 5ti let. Zaplatíme 5% spoluúčast. Smlouvu musíme schválit.  

Stodůlka: pokud to bude vratné, nikdo to nebude chtít, je to strašné to mytí, vracení 

peněz 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje smlouvu o výpůjčce a následném darovaní 

uzavřenou se Sdružením Mikroregionu Rožnovsko dle přílohy 

Výsledek hlasování: Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.  21 bylo schváleno 

 

- ŽÁDOST O DOTACI (příloha č. 12) – příspěvek na sportování. Má dobré výsledky. 

V loňském roce jsme přispěli 20.000,- Kč 

Stodůlka: dal bych 25.000,- Kč 

Bc.Uhlářová: dala bych 30.000,- vše se bude zdražovat. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje darovací smlouvu ve výši 30.000,- Kč na 

sportování 

Výsledek hlasování: Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.  22 bylo schváleno 

 

- SVOZOVÁ FIRMA. Jednalo se starostou Vidče a Stříteže, ozval se starosta 

z Valašské Bystřice, založila by se vlastní svozová firma. Auto – pořizovací cena 6 

mil. Kč, čekací doba 1 rok. Vše se propočítává, projednává, když bude více obcí, bude 

to lepší. Zaměstnáme řidiče a dva chlapy. Jedná se o 40 hodin týdně 

Fárek: není to jednoduché, opravy auta atd. Odpověď: je to v jednání, na dalších 

jednáníchpříště seznámí s úskalími a propočítá se to, aby se to vyplatilo. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informace o vlastní svozové firmě 

Usnesení č.  23 bylo vzato na vědomí 

-  



 

- KONČÍ LÉKÁRNA. Magistra je nemocná dlouhodobě a potom se nevrátí, jde do 

důchodu. Majiteli lékárny se to nevyplatí, nechce dále provozovat. Už se hlásí zájemci 

o prostory. Chce sehnat provozovatele lékárny.  Zkusíme lékárnu Horní Bečvu, Benu.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informace o uzavření výdejny léčiv 

Usnesení č.  24 bylo vzato na vědomí 

 

Místostarostka: 

- SMLOUVA O SMLOUVĚ BUDOUCÍ – realizace přeložky zastávka na Pustevnách. 

Je třeba o pět metrů posunout rozvaděč. Přibližné náklady 98 tis. Kč. Pokud by se 

nezrealizovala, náklady budou 32 tis. Kč. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje SMLOUVU č. Z_S14_12_8120083360 o 

smlouvě budoucí o realizaci přeložky distribučního zařízení určeného k dodávce elektrické 

energie  

Výsledek hlasování: Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.  25 bylo schváleno 

 

- SMLOUVA – přeložka elektriky kvůli nové cyklostezce do Kněhyň. Je to na dvou 

místech. Datový kabel je vedený pod tělesem cyklostezky a musí se přeložit. Je to u 

Zavadilky a u Bártka a u Kubíčkové. Náklady přes 1 mil. Kč., projekčně 97 tis. Kč.   

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje smlouvu o realizaci překládky sítě 

elektronických komunikací č. VPIC/MS/2022/00021 z důvodu stavby cyklochodníku 

Kněhyně. 

Výsledek hlasování: Pro 8  Proti 0   Zdrželi se 1 

Usnesení č.  26 bylo schváleno 

 

- OBECNÍ SLAVNOSTI – proběhnou v sobotu 18. 6. 2022 od 14.00. od Kauflandu 

jsme dostali dotaci ve výši 71 tis. Kč.  

Stodůlka: jaký bude program: Nemáme velkou skupinu jako loni, ale budou 

vystupovat Veselá bída, Fuska, Záhořané, škola, bude koště slivovice atd. Výtěžek se 

opět věnuje někomu potřebnému.  

Bc.Uhlářová: navrhuji, aby všichni zastupitelé přišli pomoc. Odpověď: určitě budeme 

rádi za každou pomocnou ruku 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informace o obecních slavnostech 

Usnesení č.  27 bylo vzato na vědomí 

 

- VYHLÁŠKA O NOČNÍM KLIDU – bude se dělat nová vyhláška, potřebujeme 

nahlásit akce, které se budou konat během roku 

- BEČVANSKÉ GRUNTOVÁNÍ – proběhne 2. 4. 2022 od 9.00 hod. Sraz u obce 

 

Návrh usnesení: 



 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informace o bečvanském gruntování 

Usnesení č.  28 bylo vzato na vědomí 

 

Ing.Žitník: může si na hřbitově zamluvit místo i cizí zájemce, není to jen pro občany 

prostřední Bečvy? Odpověď: ano, i cizí si mohou místo pronajmout 

 

Barabáš: poděkování za příspěvek 

 

Stodůlka:  

- Bude kontejner na bioodpad? Odpověď: tento týden 

- odvodnění Fiuráškovice? Odpověď: je to složité, udělat to na černo je riziko, může 

tam být tolik vody, že to udělá problémy v jiných místech 

Ing.Žitrtník: nejsou k dispozici nějací síťaři? Bude se dělat hydrogeologický průzkum 

na hřiště, nepomohli by? Odpověď: můžeme to zkusit 

 

Bc. Uhlářova: bude zlatá svatba a oslavenci chtějí dar věnovat Ukrajincům, jak postupovat?  

Odpověď. Zjisti u účetní. 

 

 

V Prostřední Bečvě 3.3 2022 

 

 

 

 

 

 

 

………………………………………..   ……………………………. 

Mgr. Juříčková Zdenka, Barabáš Vlastimil   starosta Ing. Radim Gálik 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


